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Sznowny Pan Prezydent Piotr Kuczera
 
Z uwagi na liczne sygnały dochodzące z całego miast, oczekuję podjęcia systemowych rozwiązań dotyczących regularności utrzymania w
ładzie i właściwej estetyce zieleni, trawników, przydroży, krzewów i drzew. 
Rozwiązań wg mnie istnieje wiele, aby ten problem rozwiązać.
 
Za profesjonalne podejście do problemu z góry serdecznie dziękuję.
 
Andrzej Sączek
Radny Miasta Rybnika
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